
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 3
Kan man ikke være bekymret for, at når hærchefen tyr til den slags sprogbrug, jf. det 
foregående spørgsmål - og endda på åbent fjernsyn - så er det med til at skræmme folk 
fra at bruge whistleblowerordningen, og at det tyder på, at det er noget, hærchefen går og 
siger til daglig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand

1/1

Offentligt
FOU Alm.del - Spørgsmål 3

Forsvarsudvalget 2021-22


